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Dr. Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés Elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Viselkedhet- e a MÁV hatóságként az utazóközönséggel?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Csillag István Gazdasági Minisztérium miniszterének .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Sok választópolgár fordult hozzám és magam is felháborodtam a MÁV-nak olyan egyébként nem
nagy jelentőségű intézkedésein, melyek feleslegesen bosszantják az utazóközönséget .
A jegyeladások rendszerében pl.: mi oka lehet annak a megkötésnek, hogy a megvásárolt helyjegy
másra át nem ruházható, vagy hogy a helyjegy legfeljebb két órával az érintett járat indulása előtt
váltható csak vissza akkor, amikor rendre nem lehet helyjegyet kapni a zsúfolt intercity vonatokra.

Tisztelt Miniszter Úr!

A problémák hosszú felsorolása helyett kérdezem miniszter urat, hogy szabadon szárnyalhat-e a
MAV vezetésének fantáziája az utazóközönség fölösleges bosszantásában?

Válaszát várva tisztelettel:

K/7306 .

Írásbeli kérdés

Budapest, 2003 . december 15 .
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